
Záznam usnesení ze zasedání školské rady 

 

Zasedání bylo zahájeno 14. března 2016 v 18:00 hodin v knihovně ZŠ a MŠ Klecany.  

 

Přítomni:  

za pedagogický sbor - David Cieslar a Ivan Rychlý 

za rodiče – Jason Castleberry, Marek Smýkal a Iveta Žemličková 

za zřizovatele – Marek Fikrle, Daniela Hnátová a Ondřej Knebl 

přizván – ředitel školy Vladimír Lacina 

 

Předsedající Ondřej Knebl konstatoval, že zasedání je schopné se usnášet a že záznam usnesení 
z minulého jednání ze dne 11.  1. 2016, který byl všem členům rady rozeslán elektronicky, je 
považován za schválený, neboť k němu nebyly podány žádné námitky. 

Předsedající navrhl Ivana Rychlého jako zapisovatele a rovněž navrhl program dnešního zasedání.   

 

Program zasedání 

 

1. Schválení zapisovatele/zapisovatelky zasedání 

2. Schválení programu zasedání 

3. Informace předsedy ŠR o tématech projednaných se zřizovatelem 

4. Diskuse k podkladům poskytnutým ředitelem školy 

5. Různé 

 

Usnesení 

 

1. Školská rada schválila Ivana Rychlého jako zapisovatele dnešního zasedání (7 hlasů pro, nikdo 
proti a jeden se zdržel). 

 

2. Školská rada schválila program dnešního zasedání (8 hlasů pro). 

 

3. Předseda Ondřej Knebl informoval přítomné členy o tématech projednaných se zřizovatelem. 
Další informace k těmto tématům sdělil i přítomný ředitel školy Vladimír Lacina. Rada vzala na 
vědomí, že podle starosty obce Ivo Kurhajce je rozpočet školy dostačující. Je však připravena 
jednat, pokud by se něco na této skutečnosti změnilo. Ředitel školy dále hovořil o tom, jak je 
obtížné získávat nové pedagogy. Proto školská rada navrhuje, aby obec zvážila možnost přispět 
do mzdových prostředků a podpořit tak nábor nových učitelů. Školská rada vzala na vědomí 
informace přítomného ředitele školy o řešení zaplněnosti školy v budoucích letech a v červnu 
vznese dotaz, jak se situace vyvíjí dále. Členové školské rady se seznámili s dosavadním obcí 
akceptovaným návrhem řešení parkování a vedení komunikací u základní školy. Po diskusi 



s přítomným ředitelem školy navrhujeme zpřístupnit branku pro pěší v severní části areálu školy 
a zároveň pro nerezidenty znepřístupnit ulici vedoucí k brance, a to pomocí dopravní značky 
s počáteční podporou kontrolní činnosti policie. 

 

4. Ředitel školy Vladimír Lacina informoval o posledních dvou anketách. Mapa školy proběhla v roce 
2007, kdy ještě nebyl ani ve funkci, ani zaměstnancem, nicméně z jejích závěrů se vycházelo při 
tvorbě koncepce školy. Druhé a vlastně poslední ankety, která byla prostřednictvím elektronické 
třídní knihy provedena v loňském školním roce, se podle člena rady Marka Fikrle i podle ředitele 
školy Vladimíra Laciny zúčastnilo málo respondentů. Školská rada se rozhodla navrhnout otázky 
do nové ankety a projednat je na příštím zasedání. 

 

5. Termín příštího zasedání školské rady je v pondělí 16. května 2016 od 18:00 hodin v knihovně ZŠ 
a MŠ Klecany. 

 

 

V Klecanech dne 14. března 2016 

Zapsal Ivan Rychlý 


